

Title (en)

Box for containing an unfoldable or unrollable band

Title (de)

Behälter für ein entfaltbares oder abrollbares Band

Title (fr)

Boîtier destiné à contenir une bande dépliable ou déroulable

Publication

EP 0799595 A1 19971008 (FR)

Application

EP 96402151 A 19961010

Priority

EP 96402151 A 19961010

Abstract (en)

The casing comprises a band container (2) which is open at the top. A transverse wall (4) blocking the container upper part has a deformable band passage opening (5). A cover (3) has in its upper part a band passage opening sealed by a movable fastener (10). The casing also has a shoulder support (2a) for the transverse wall and a cavity (7) between the wall opening and the cover opening adapted to receive a piece of the band. The wall has a slot extending from its periphery to the transverse wall hole. The cover is sealed to the peripheral edge of the container upper part and has removable opercula (9) for isolating the cavity from the middle.

Abstract (fr)

L'invention concerne un boîtier destiné à contenir une bande dépliable ou déroulable, comprenant un récipient (2) ouvert dans sa partie supérieure et adapté à recevoir ladite bande, une paroi transversale (4) obturant sensiblement la partie supérieure du récipient (2) et présentant un orifice (5) de passage de ladite bande, et un couvercle (3) destiné à fermer le boîtier (1) et comportant dans sa partie supérieure une ouverture de passage de la bande obturée par un élément de fermeture mobile (10), le boîtier comportant également des moyens (2a) formant support de la paroi transversale (4), et une cavité (7) ménagée entre l'orifice (5) de la paroi transversale (4) et l'ouverture du couvercle (3) et adaptée à recevoir un morceau de bande, caractérisé en ce que ladite paroi (4) présente une fente (6) s'étendant de sa périphérie jusqu'à l'orifice (5) au moins. L'invention concerne également un procédé pour installer automatiquement une bande dans ledit boîtier, et une machine pour la mise en oeuvre du procédé.
<IMAGE>

IPC 1-7

A47K 10/38

IPC 8 full level

A47K 10/38 (2006.01)

CPC (source: EP)

A47K 10/3818 (2013.01)

Citation (search report)

- [XA] US 4436221 A 19840313 - MARGULIES HERMAN [US]
- [A] GB 2002327 A 19790221 - WAKODO KK
- [A] US 4534491 A 19850813 - NORTON HENRY J [US], et al
- [A] BE 894053 A 19821201 - KOSPRO G M B H

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB IE IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0799595 A1 19971008; EP 0799595 B1 20010822; AT E204438 T1 20010915; DE 69614663 D1 20010927

DOCDB simple family (application)

EP 96402151 A 19961010; AT 96402151 T 19961010; DE 69614663 T 19961010